
ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

 
PROCES – VERBAL 
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Hunedoara din  data de 07.01.2008 

 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-na BOIANGIU MARIA 
care a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.260/2007 adoptată prin votul deschis al majorităţii 
consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 
luni. 

 
 D-na Boiangiu Maria : 

              „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
 Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa 
până la această oră un număr de  17 consilieri  (lipseşte  motivat d-nul consilier 
local Ferenczi Istvan, d-nul consilier local Cîrlan Virgiliu, d-nul consilier local 
Răducea Ionel şi d-nul consilier local Şerban Ioan Daniel). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar 
Nicolae Schiau, dl. viceprimar Simion Jitian, dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă d-na director economic Mirea Liana. 
Domnul primar prezintă ordinea de zi . 
Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobă în unanimitate. 
 
D-na Boiangiu Maria: 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 

consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin 
sau rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, 
pentru a se consemna în procesul verbal (art.46 alin.1 din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată). 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de 
Consiliul local cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată sunt nule de drept.” 
 
 



La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie).  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 
                       „La punctul 1 pe ordinea de zi avem un proiect de hotărâre privind 
aprobarea  utilizării fondului de rulment şi al disponibilului din împrumutul intern, 
pentru nevoi curente, contractat de municipiul Hunedoara în anul 2007. 
                       Ţinând cont de faptul că, după cum ştiţi am avut la ultima şedinţă 
din 28.12.2007, un proiect de rectificare bugetară, şi ţinând cont de faptul că în 
conformitate cu normele metodologice privind închiderea exerciţiului bugetar pe 
anului 2007, prin care se dispunea ca plăţile să poată fi făcute în Trezorerie până 
în data de 28.12.2007, s-a impus virarea unor sume necheltuite la finele anului 
trecut în fondul de  rulment.  
                      Solicităm aprobarea utilizării acestor sume care au fost virate în  
fond de rulment conform destinaţiei pe care au avut-o, cele alocate prin Hotărâri 
de Guvern, mă refer la banii 1.000.000 de lei veniţi pe o Hotărâre de Guvern 
pentru Parc Industrial, ca să poată fi viraţi în contul Parcului Industrial, şi de 
asemenea o rămăşiţă de pe o Hotărâre de Guvern pentru modernizarea unor 
drumuri şi străzi din municipiul Hunedoara o rămăşiţă de 62.537 lei să poată fi de 
asemenea folosiţi pentru lucrări ce sau derulat în acest sens. De asemenea o 
parte din suma neutilizată din creditul intern pentru nevoi urgente contractat de la 
BANC POST, să poată fi utilizat pentru o serie de investiţii care au fost realizate 
la Şcoala Generala nr.12 şi blocul D1-8 de pe strada Prutului, lucrări care au fost 
necesare  în urma accidentului  de la începutul lunii noiembrie 2007.” 
 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
D-nul Răceanu Viorel: 
 
                   “ O singură întrebare am: ce preţ, cât ne costă pe noi apartamentele 
care au fost construite pentru tineri? Au fost date în folosinţă destul de multe, un 
an bun din acest punct de vedere şi cu multe mulţumiri din partea tinerilor care în 
anul trecut s-au mutat şi au primit locuinţe noi, şi unii chiar m-au rugat să transmit 
mulţumirile lor şi ale familiilor pentru întregul Consiliu Local. “ 
 
D-nul Primar Nicolae Şchiau :  
 
               “Valoarea totală a investiţiei se ridică undeva la 63 sau 64 de miliarde 
de lei vechi, iar costurile efective de le bugetul local pentru amenajarea lucrărilor 
exterioare pentru branşamentele de utilităţi, pentru centralele termice,  
modificându-se soluţia tehnică, ne mai existând termoficare centralizată a trebuit 
să mergem  pe altă soluţie tehnică, deci centralele termice. Toate acestea au fost 
plătite din bugetul local şi sau cifrat undeva la 4 miliarde de lei.  
              De la bugetul local au fost alocate 4 miliarde de lei pentru tot ceea ce 
înseamnă obligaţiile noastre la finalizarea lucrărilor la blocul 6, pentru 48 de 



unităţi locative. Blocul 7 încă nu este gata,  el este în curs de amenajare, partea 
de amenajări exterioare care urmează să fie plătită. La blocul 7 sunt 60 de unităţi 
locative, sa făcut şi acea masardare, 12 apartamente în plus, tot în jur de 4 
miliarde va fi contribuţia noastră, poate ceva mai mică pentru-că este o zona 
exterioara mai mică de amenajat faţă de blocul 6. 
             Putem să vă prezentăm o situaţie mai exactă la şedinţa ordinară.“ 
  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.1/2008 se aprobă în unanimitate.  
 

 
 

          PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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  JUDETUL HUNEDOARA   
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MINUTA 
şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 07.01.2008 
 
 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi Proiect de hotărâre  privind aprobarea  utilizării fondului 
de rulment şi al disponibilului din împrumutul intern, pentru nevoi curente, 
contractat de municipiul Hunedoara în anul 2007 - s-a aprobat în unanimitate - 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  nr.1/2008. 
                                                                                                       

 
 
 

 
 

                                     SECRETAR, 
      Aurel Raţă-Bugnariu 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


